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Säsongen 2023/2024
• Vårt mål för säsongen 23/24 har varit att varje spelare i laget skall fortsätta utvecklas till att bli en bättre hockeyspelare samt att fortsätta bygga en lagkänsla där 

barnen skall lära känna varandra och känna att de blir en del av laget.

• Focus under säsongen har främst legat på skridskoåkning, passningsspel och hur vi ska röra oss på banan för att hjälpa varandra. Vi har gjort sista året på Råby IP 
och med spelet 3-3 vilket även inneburit att det blivit tillåtet att tacklas. Vi har haft gott om istider under säsongen vilket gjort att vi under hösten testade att dela in 
laget i 3 träningsgrupper istället för 4 som vi haft tidigare år. Varje vecka rullade vi runt grupperna för att alla skulle träna med alla och att varje grupp skulle få ett 
pass i liten grupp samt att man fick tidiga och sena träningar.

• Vi har haft 51 spelare i laget under året varav 4 st målvakter. Varje spelare har haft möjlighet till ca 80 st ispass under perioden oktober – mars och under den 
perioden har vi haft en närvaro på i snitt 61%. Vi har fortsatt samarbetet med Anton Mella på torsdagarna. Laget har haft fys före det sena ispasset på tisdagar och 
onsdagar så varje spelare har haft fys minst 1 gång i veckan.

• Säsongen 2023/2024 har vi haft 4 lag anmälda varav 2 i Örebro/Västmanland och 2 i Södermanland. Det har varit nyttigt med variation och att få spela mot lag som 
vi inte mött tidigare. Vi har rullat runt spelare hela tiden så alla har spelat med alla.
Vi har jobbat med hockeyns alla delar och upplägget på träningarna har varit att samtliga delar ska vävas in på något sätt. Under perioder fokuserades det mer på 
vissa bitar, lite beroende på hur det såg ut på matcher där vi såg vad vi behövde träna extra på. Vi har även lagt en del tid på förberedelse inför spelet på helplan.

• Samarbetet med team 11 har blivit bättre och vi har en bra dialog. Under året har vi haft 15 st av våra spelare som fått testa på att träna och spela match med team 
11 på helplan. Olika mycket beroende på intresse och nivå. Vi fick till en gemensam internmatch med dem där fler av dem som inte tränat eller spelat med dem 
tidigare fick möjlighet att visa upp sig.

• Säsongen avslutades med Gurkapucken och spel på helplan. En mycket lyckad cup där även våra två lag fick övernatta på skola trots att det var en ”hemma-cup” för 
att få hela cup-känslan.

• Säsongen har varit bra och vi har fortsatt fint samarbete och dialog med Leksand och nu även fin kontakt med Södertälje. Detta är något vi fortsätter arbeta på.

• Barnen har gjort fina framsteg både på isen och framför allt även utanför. Vi hör ett härligt surr och killarna och tjejerna skaffar nya kompisar. En härlig grupp!



Gurkapucken 2024
• En mycket lyckad Cup – stort tack till alla som gjorde den så bra!

• Vi fick mycket positiv feedback från de andra lagen, föräldrar och besökare. Flera av lagen flaggade för att de kommer tillbaka i mellandagarna när vi skall anordna 
detta igen J.

Ekonomi:

Totalt på konto per 2024-04-28:   279 021 kr (OBS annonser har ej kommit in än men är medräknade)

Ekonomi övrigt: Försäljning vid Poolspel har gett ca 14 300 kr och försäljningen av bingolotter gav 34 600 kr



Inför Säsongen 2024/2025
Vi flyttar från Råby till Rocklundaområdet och kommer framför allt att träna på Månsken och i Mimerhallen.

Planering:

• 80 – 90 Ispass (Normalt 3 ispass/vecka) – kan även komma möjligheter till extra frivilliga pass

• 80 – 90 Off-ice pass sker i samband med ispassen. Antingen före eller efter.Off-ice säsong (maj – augusti) – enligt planering BB Bros tillsammans med Gabriella, 
Roger, Martin och Linus.

Spelmodel, serier och organisation: 

• From nästa säsong spelar vi helplanshockey (5-5).

• Serier och antal lag beror på antal spelare vi har att tillgå. 

• Ledargruppen kommer att minskas något i antal enligt riktlinjer från klubben. 

Fokus och Inställning: Rätt fokus och inställning under både fys och ispass är avgörande. Spelare som inte kan hålla fokus och flamsar runt under fys behöver inte heller 
delta på ispasset.

Nivåanpassade Träningar: 

Träningarna kommer att anpassas efter spelarnas individuella nivåer för att främja varje barns utveckling. Nivåanpassning ska ske på ett sätt som höjer varje individ. För 
att optimera varje individs utveckling så ska de utmaningar som spelaren ställs inför till största delen anpassas till spelarens nuvarande färdighetsnivå och mognad 
samtidigt som individen ibland ska få utmaningar över sin nuvarande förmåga och ibland även under sin nuvarande kapacitet. Vi delar inte upp träningsgrupper efter 
hur långt man kommit i sin utveckling, utan vi blandar grupperna och nivåanpassar i dem mixade grupperna



Inför Säsongen 2024/2025
Träningsnärvaro: 

• Beroende på spelarens träningsnärvaro kan det skilja i antalet matcher som spelaren blir uttagen att spela under säsongen. De som tränar mest samt visar bra 
inställning kommer spela mest.

Åldersöverskridande Utbyte: 

• Vi kommer att ha ett utbyte mellan spelare födda '11, '12 och '13 under säsongen för att främja lärande och gemenskap.

Cuper och träningsmatcher: 

• Under hösten planeras träningsmatcher in för att förbereda inför seriestart. 

• Gurkapucken spelas i mellandagarna

• Under våren planeras det in cup/cuper där det kan förekomma nivåanpassade cuper för att varje barn skall få ut så mycket som möjligt av cuperna.

Laguttagning: 

• Likt tidigare ansvarar huvudtränare för laguttagningen till matcher. Uttagningen kommer att baseras på spelarnas utveckling, inställning, träningsvillighet och 
säkerhet. Vi kan komma att möta både yngre och äldre spelare under säsongen och det är vårt ansvar som ledare att ta ut spelare till dessa matcher utifrån rätt 
nivå så att det är säkert för barnen. Förra säsongen hade Team '11 flera skador, och vi vill minimera detta.



Tack för den här säsongen!


